

Protokoll. Kommittén för Hälsa-, Miljö- och Säkerhet (HMS-K) vid Biologiska institutionen och CEC

Närvaro

Närvarande ledamöter

Henrik Wendel, *ordförande*, Erling Jirle, *ST, huvudskyddsombud*,
Helena Skönvall, *personalsamordnare, naturvetenskapliga fakulteten*,
Wilhelm May, *skyddsombud, CEC*.

Frånvarande ledamöter

Ulf Arup, *Biologiska museet*, Dennis Hasselquist, *Ekologihuset, CEC*,
Anna Ekberg, *CEC*, Eric Warrant, *Biologihuset*,
doktorandrepresentant, SACO-representant. Johan Ohlin,
arbetsmiljöingenjör LU Bygg, Luca Fassari, *studerandeskyddsombud
biologi*.

§ 1 Mötet öppnas

Ordföranden förklarar mötet öppnat.

§ 2 Utseende av justeringsperson

Mötet utser Wilhelm May att justera dagens protokoll.

§ 3 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Protokollet går igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i §5.
Protokollet läggs till handlingarna.

§ 5 Aktuella ärenden

- Skyddsronder: Erling visade excelark med checklistan från uppföljning av skyddsronder som vi har i uppgift att göra från fakulteten. Protokollet från CEC:s skydds rond i Ekologihuset saknas fortfarande. "Task force"; redovisning till prefekt sker vid årliga SAM-uppföljningen. Hur ska det redovisas till fakulteten?
- Undersök vem som är arbetsmiljösamordnare på CEC. Om det saknas behöver det utses en sådan.
- Genomgång av webbsidor. Erling har sett över dem. Det som återstår att uppdatera är handlingsplanen för bortfall av ventilation, ström eller vid kris och hot.
- Ventilationsprojektet rullar på i Ekologihuset.
- Jordfelsbrytarna i Biologihuset: En ny person har anställts av Akademiska Hus.
- HLR-utbildningarna rullar på. Henrik sköter detta med egen ordnad kurs, så nu är kvoten uppfylld på biologi. Kursen finns nu på Kompetensportalen. Efter sommaren kontaktar Henrik CEC för motsvarande.
- Utrymningsövning kommer i maj. Ansvarig är Henrik.
- Ändringen av Sölvegatans adress: Henrik ska ha nytt möte med kommunen kl. 11 idag. Det finns en ny version av numreringen Sölvegatan/Kontaktvägen.

§ 6 Meddelanden och information från enheterna

IA-systemet är i full gång, många tillbud anmäls nu jämfört med tidigare. Utredningsdelen fungerar dåligt, men biologi ska ha ett möte med alla enhetschefer, skyddsombud där Robert Howe ska visa case studies hur man utreder. Key Concept borde stängas ned. Dumt att ha två parallella system.

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen

- Nyhetsbrev 1/2023 kom i mars. Gicks igenom.
- OSA-enkäten ska ut i maj. En arbetsgrupp vid biologi gick igenom frågorna, la till och tog bort en del.
- Naturvetenskapliga fakultetens AMS har haft enskilda möten med institutionernas AMS.

§ 8 Övriga frågor

- HMS-kommittén borde få lite bredare representation. Det finns förslag till hur man skulle kunna samordna HMS-k-möten med enhetschefsmöten. Detta kommer att tas med i arbetet med nya enheter.
- Studenthälsans samordnare Gruvhammar är med i LSK numera, och även på till exempel. mötet mellan alla huvudskyddsombuden och överskyddsombuden, varannan torsdag.
- Studerandeskyddsombud borde få ersättning för sitt arbete, till exempel deltagande i HMS-möte.
- Könneutrala toalettskyltar. Arbete pågår att byta. Även att utrusta dem med mensprodukter.
- Diskussion om bristen på kommunikation angående organisationsförändring på CEC. Jämfördes med biologis förslag på enhetsförändringar som kommunicerats tydligt, bland annat via stormöte i Blå hallen förra fredagen där prefekt och arbetsgrupp presenterade 4 scenarier på ny enhetsindelning som ska diskuteras på enheterna. Även enkät ska skickas ut.

§ 9 Kommande sammanträden

21 september

§ 10 Sammanträdet avslutas

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Erling Jirle

Justeras

Wilhelm May, justeringsperson

Henrik Wendel, ordförande